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7. april 2020 

 
 
referat fra bestyrelsesmøde nr. 4 tirsdag den 7. april kl. 18.00, virtuelt møde (Messenger) 
 
 
Tilstede: Anders Kaare, Maibritt Brask, Birgitte Rasmussen, Simone Kildentoft, Helle Thomsen, 
Johnny Sonberg, Diana Olsen og Casper Zyrmyhlen Andersen. 
 
 
0. Drøftelse af altanafskærmning med Peter Topsøe 
 Vedlagt kopi af powerpoint-oplæg. 
Blev fremlagt af Peter Topsøe og drøftet, bestyrelsen var enige om at Peter sender det i udbud. I første 
omgang retter Peter oplægget og sender Anders en kopi. 
 
 

Dagsorden:   
 

 
1. Godkendelse af referat  

- fra bestyrelsesmøde 3  -  2020 
Godkendt  
 

2. Til beslutning 
- beboerønsker, belysning 
 - drøftelse af placering på plankeværket.  Ønske om 6 ekstra lamper, pris 15.000 
Der sættes flere lamper op så afstanden passer, så det hele ser ens ud, ca. 10 lamper i alt. 
- 9 ubehandlede anmodninger om optagelse i Seedorffs Vænges Facebook-gruppe 
 -kun for lejere? kun for beboere?, kun for voksne? 
Skriver og spørg hvilken opgang de bor i. 
- grillfest 
Udsat til 2021 
 
 

3.  Til orientering 
- Ny driftschef 1. april, Johnny Christensen, præsentation udsendt 
- Bredbånd-   Dansk Kabel TV planlægger hastighedsændringer efter Påske. 
Skriver ud til beboerne efter påske 
- Køkkenlåger:  advokat Kirsten har sendt referat til Svane, ingen respons. 
Vi afventer 
- Brunata har sendt forslag om nye varmemålere,   212.372 kr !!!!, energikonsulenten afkrævet 
 svar om tilbuddet for 10 år siden. 
Anders og Johnny har drøftet sagen og melder tilbage, at vi vil have nye batterier og ikke nye 
varmemålere. 
- økonomi: status 1. april: ingen problemer, alt fornuftigt. 
ok 
 
 
Lukket dagsorden   
 
- Klage over lugt,  den fortsatte historie 
Sagen blev drøftet 
 
Ref: Birgitte Rasmussen 


